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 Protokół nr 17/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 kwietnia 2015 r. 
 
 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o: 
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Zespołu do opracowania 
Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego na lata 2015-2022. 

2. Zapoznanie się informacją o przyjęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w 
Grodzicznie. 

   
Pan Starosta odczytał porządek posiedzenia Zarządu. 
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 14/2015, 
15/2015, 16/2015. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                        
B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani A. Dymowskiej 
– Radnej Gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie remontu ul. Lipowej w kierunku 
Wonnej oraz budowy chodnika przy ul. Nowomiejskiej w Jamielniku. 
/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – pracownik ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Starosta odczytał wniosek do pani. A. Dymowskiej stanowiący załącznik nr 3. 
Pani Robaczewska odczytała propozycję odpowiedzi do pani. A. Dymowskiej, która stanowi 
załącznik nr 3 a. Dodała, że remont odcinka od Wonny do Jamielnika został wykonany w 
ramach remontu cząstkowego. Poinformowała, że koszt remontu odcinka wyniósłby ok. 
30 000 zł. 
Pan Starosta poinformował, że w chwili obecnej powiat przystąpił do realizacji inwestycji 
związanej z budową chodnika pod wiaduktem w miejscowości Jamielnik. 
Zarząd przychylił się do propozycji odpowiedzi przedstawionej przez panią Robaczewską.  
Pan Starosta dodał, że spotkał się z Wójtem Gminy Nowe Miasto Lubawskie w sprawie 
budowy chodnika w Skarlinie. W związku z ustaleniami dyrektora ZDP z Radnym Gminy 
Nowe Miasto Lubawskie ze wsi Skarlin oraz Starosty z Wójtem Gminy Nowe Miasto 
Lubawskie podjęto decyzję o zabezpieczeniu środków finansowych na wykonanie w roku 
bieżącym przebudowy istniejącego chodnika przy drodze powiatowej Nr 1246N na odcinku 
od zjazdu na plac przy stawie w centrum wsi do skrzyżowania z drogą powiatową Nr 1244N 
Skarlin – Lekarty – Nowy Dwór (270 mb). Rozebrany zostanie chodnik z płyt betonowych i 
ułożony nowy z kostki betonowej. Opaska z płyt betonowych przy drodze powiatowej na 
odcinku wzdłuż zbiornika wodnego zostanie rozebrana, a pobocze utwardzone tłuczniem 
kamiennym. 
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Pani Grzywacz stwierdziła, że odcinek od Wonny do Jamielnika wymaga naprawy, ponieważ 
jest w złym stanie technicznym. Ponadto dodała, że wniosek pani Dymowskiej odnośnie 
chodnika przy ul. Nowomiejskiej jest zasadny i należy w przyszłości rozważyć możliwość 
wykonania inwestycji. 

Pan Starosta poinformował, że będzie rozmawiał z Wójtem Gminy Nowe Miasto Lubawskie 
w sprawie partycypacji w przyszłości budowy chodnika przy ul. Nowomiejskiej w 
Jamielniku. 

 
Odpowiedź do Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 4. 
 
Pani Wicestarosta poinformowała, że Wójt Gminy Grodziczno zgłosił wniosek w sprawie  
naprawy chodnika w miejscowości Mroczno koło przystanku autobusowego. Dodała, że w 
tym miejscu były wykonywane prace związane z wbudowaniem światłowodu. 
Pan Starosta poprosił, żeby pan Kłosowski – dyrektor ZDP przygotował informację dotyczącą 
stanu technicznego chodników, gdzie wbudowywany był światłowód oraz informację  
dotyczącą remontów cząstkowych na drogach powiatowych.  
Pani Robaczewska wyjaśniła, że każdy odcinek, w którym umieszczana jest sieć 
szerokopasmowa jest kontrolowany przez ZDP. 
  
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przystąpienia do projektu pt. „Aktywizacja osób młodych pozostających bez 
pracy w powiecie nowomiejskim (I)” współfinansowanego przez Unię Europejską ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego 
Wiedza Edukacja Rozwój 2014 -2020 oraz upoważnienia Dyrektora Powiatowego 
Urzędu Pracy w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie wszedł pan Tomasz Rafalski – dyrektor PUP w Nowym Mieście Lubawskim/ 

Pani Sekretarz poinformowała, że pełnomocnictwo dołączone do projektu uchwały nie jest 
załącznikiem do uchwały. 

Pan Rafalski podziękował panu Staroście za współudział w organizacji Targów Pracy i 
Edukacji, które odbyły się 13 kwietnia 2015r. Poinformował, że w/w projekt złożony zostanie 
do instytucji wdrażającej tj. do Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie, który ogłosił 
konkurs w ramach Poddziałania 1.1.2 Wsparcie udzielane z Inicjatywy na rzecz zatrudnienia 
ludzi młodych. Realizatorem projektu będzie Powiatowy Urząd Pracy w Nowym Mieście 
Lubawskim. Projekt realizowany będzie w latach budżetowych 2015-2016. Dodał, że 
uczestnikami projektu będą osoby w wieku od 18 do 29 roku życia, bezrobotne 
zarejestrowane w PUP, które nie kształcą się w trybie stacjonarnym oraz nie uczestniczą w 
pozaszkolnych zajęciach mających na celu uzyskanie, uzupełnienie lub doskonalenie 
umiejętności i kwalifikacji zawodowych. Całkowita wartość projektu wyniesie        
1 232 900,00 zł. 
Pani Skarbnik zapytała, czy program jest finansowany w całości z Funduszu Pracy tj. 
pozabudżetowo. 
Pan Rafalski odpowiedział, że tak. 
Ponadto Zarząd udzielił upoważnienia panu Rafalskiemu do składania oświadczeń woli oraz 
wszelkich czynności związanych z wdrażaniem i realizacją projektu w ramach Programu 
Operacyjnego Wiedza, Edukacja, Rozwój, Oś priorytetowa I Osoby młode na rynku pracy, 
Działania 1.1 Wsparcie osób młodych pozostających bez pracy na regionalnym rynku pracy, 
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Poddziałanie 1.1.2 Wsparcie udzielane z Inicjatywy na rzecz zatrudnienia ludzi młodych pt. 
„Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (I)”.  
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Starosta poprosił pana Rafalskiego, żeby dokonał analizy programów, które umożliwiają 
wyjazdy zagraniczne dla osób bezrobotnych i przygotować informację dla Zarządu Powiatu 
dotyczącą w/w programów. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,           
K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 

/pan T. Rafalski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2014 dla Powiatu 
Nowomiejskiego. 
/na posiedzenie weszła Urszula Łydzińska – dyrektor PCPR w Nowym Mieście Lubawskim/ 
 
Pani Łydzińska poinformowała, że ocenę zasobów pomocy społecznej sporządza się od 
2012r. Dodała, że ocena jest przyjmowana przez Radę Powiatu a następnie jest przekazywana 
do Urzędu Marszałkowskiego. Omówiła załącznik do projektu uchwały.  
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportem z realizacji w 
roku 2014 „Strategii rozwiązywania problemów społecznych w powiecie nowomiejskim 
do roku 2014”. 
 
Pani Łydzińska szczegółowo omówiła raport ze strategii, który stanowi załącznik nr 5. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 
przeprowadzonej w Domu Dziecka w Pacółtowie. 
 
Pani Łydzińska poinformowała, że kontroli w Domu Dziecka dokonała razem z panią Barbarą 
Grzywacz – Członkiem Zarządu Powiatu. Dodała, że kontrolowana była bieżąca działalność 
jednostki tj. kontrola stanu technicznego pomieszczeń, rozmowy z wychowankami oraz z 
dyrektorami szkół, do których uczęszczają dzieci. Pani Łydzińska przedstawiła wnioski z 
przeprowadzonej kontroli tj: 
- pomieszczenie pralni wymaga remontu, 
-wdrażać u wychowanków poczucie estetyki wnętrz, pomieszczeń z których korzystają 
- wymienić uszkodzone meble lub poddać renowacji, 
- zorganizować pomoc wychowankom mającym problemy w nauce języków obcych, 
- zakazać oddziaływania „krzykiem” na wychowanków, 
- poszukiwać i wdrażać takie formy i metody pracy z młodzieżą przejawiającą zachowania 
agresywne, aspołeczne w stosunku do rówieśników i nauczycieli, aby je sukcesywnie 
niwelować, 
- chronić młodsze dzieci przed wpływem negatywnych zachowań starszych wychowanków, 
- zatrudnienie specjalistów powinno być dostosowane do potrzeb jednostki. 
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Starosta stwierdził, że w tego typu placówce najważniejszy jest czynnik ludzki. Dodał, że 
należałoby omówić protokół z panią Małgorzatą Wojnarowicz – dyrektor Domu Dziecka w 
Pacółtowie. Pani Łydzińska poinformowała, że powinny być wydane zalecenia pokontrolne.  
Pani Stajszczak zapytała, czy wychowankowie Domu Dziecka uczestniczyli w jakiś 
projektach. 
Pani Łydzińska odpowiedziała, że wychowankowie brali udział w zajęciach organizowanych 
przez Młodzieżowy Klub Integracji Społecznej.  
Pani Stajszczak dodała, że jednostka mogłaby uczestniczyć jako partner w wielu projektach.  
Pani Grzywacz zapytała, czy liczba zatrudnionych wychowawców jest odpowiednia tj. czy 
jest za dużo zatrudnionych wychowawców, czy za mało. 
Pani Łydzińska odpowiedziała, że zgodnie z przepisami procesem wychowawczym zajmuje 
się jeden wychowawca na pięcioro dzieci. Natomiast dochodzi tutaj również obowiązek 
zapewnienia opieki w porze nocnej.  
Pani Grzywacz stwierdziła, że przerostu zatrudnienia nie ma w placówce.  Natomiast uważa, 
że jest problem z psychologiem, ponieważ ze względu na problemy wychowawcze powinien 
być zatrudniony jeszcze jeden psycholog. 
Pani Łydzińska poinformowała, że w jednostce jest zatrudniony na cały etat pracownik 
socjalny. Stwierdziła, że nie ma potrzeby zatrudniania go na cały etat, ponieważ w chwili 
obecnej pracę z rodziną przejął asystent rodzinny. 
Pani Grzywacz poinformowała, że zasugerowano pani dyrektor zatrudnienie na część etatu 
psychologa na zastępstwo osoby, która przebywa na zwolnieniu lekarskim. Niemniej jednak 
otrzymano odpowiedź, iż placówka radzi sobie z taką ilością psychologów jaką ma 
zatrudnioną na chwilę obecną. Ponadto dodała, że z obserwacji wynika, iż w placówce panuje 
ciepła i rodzinna atmosfera. 
Pani Łydzińska poinformowała, że jest problem z usamodzielnianiem się wychowanków 
Domu Dziecka. Dodała, że bardzo często odmawia się przyznania świadczeń na 
usamodzielnienie, ponieważ wychowankowie placówki są karani. 
Pan Starosta stwierdził, że przed wydaniem zaleceń pokontrolnych należy spotkać się z panią 
dyrektor.  
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 6. 
 
/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na dostawę energii 
elektrycznej do obiektów będących własnością Powiatu Nowomiejskiego (taryfa C11, 
C12a, C21). 
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Banaszewska szczegółowo omówiła specyfikację stanowiącą załącznik nr 7. Dodała, że 
termin składania ofert wyznaczono do 11.05.2015r.  
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na 
zamówienia na dostawę energii elektrycznej do obiektów będących własnością Powiatu 
Nowomiejskiego (taryfa C11, C12a, C21). 
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 
2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 
3. Sekretarz –  Alina Banszewska 
4. Członek komisji – Jolanta Jamroży 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  B. Grzywacz, 
B. Kurowski,   A. Stajszczak. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zawiadomieniem 
dotyczącym przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego 
województwa kujawsko-pomorskiego. 
/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Puwalski – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/ 
 
Pan Puwalski poinformował, że wpłynęło zawiadomienie, stanowiące załącznik nr 8 
informujące o przystąpieniu do sporządzania planu zagospodarowania przestrzennego 
województwa kujawsko-pomorskiego. W związku z powyższym województwa mogą składać 
wnioski i uwagi do planu do dnia 31 maja 2015r. Nadmienił, że plan będzie opiniowany przez 
powiaty w późniejszym terminie.  
 
/pani A. Staszczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu zabudowy rekreacji nad zatoką jeziora Partęczyny w obrębie 
Tereszewo gmina Kurzętnik. 
 

Pan Puwalski poinformował, że tereny objęte projektowanym planem znajdują się nad zatoką 
jeziora Partęczyny w obrębie Tereszewo. Natomiast projektowane przeznaczenie to tereny 
usług turystycznych oraz tereny zielone. Dodał, że w wyniku analizy Wydziału Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem oraz Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie wnosi uwag 
do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Opinia Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Mieniem stanowi załącznik nr 9. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 10. 

Wniosek gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 11. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,  B. Grzywacz, 
B. Kurowski. 
 
/pan K. Puwalski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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/pani A. Stajszczak weszła na posiedzenie Zarządu/ 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2014/2015Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim, dla 
którego organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki –naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że aneks nr 2 związany jest z długotrwałym zwolnieniem 
lekarskim psychologa zatrudnionego w PCRE. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski,   A. Stajszczak. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2014/2015Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim, dla 
którego organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 
 
Pan Korecki poinformował, że aneks nr 3 również jest związany z długotrwałym zwolnieniem 
lekarskim drugiego psychologa zatrudnionego w PCRE. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski,   A. Stajszczak. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania ze sposobu wykorzystania środków przyznanych na 
dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli w Powiecie Nowomiejskim w 
roku budżetowym 2014. 
 
Pan Korecki omówił sprawozdanie ze sposobu wykorzystania środków przyznanych na 
dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli. Łącznie na doskonalenie zawodowe 
wykorzystano środki w wysokości 48 453,35 zł. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski,   A. Stajszczak. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem Biura 
Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2015r. 
 
Pan Korecki poinformował, że na w/w zadanie udziela się dofinansowania w kwocie 1920 zł. 
 
/pani A. Stajszczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pani               
B. Machulskiej – dyrektor Niepublicznej Szkoły Podstawowej Specjalnej w Nowym 
Mieście Lubawskim w sprawie dofinansowania zajęć wczesnego wspomagania rozwoju 
dziecka. 
 
Pan Korecki poinformował, że dyrektor Niepublicznej Szkoły Podstawowej Specjalnej w 
Nowym Mieście Lubawskim złożyła pismo dotyczące organizacji od 1 kwietnia 2015 roku 
zajęć wczesnego wspomagania rozwoju dziecka.  Koszt wczesnego wspomagania rozwoju 
zgodnie z metryczką subwencji oświatowej na rok 2015 wynosi 4 770,33 zł rocznie tj.    
397,53 zł miesięcznie. 
Pani Skarbnik dodała, że środki należy zabezpieczyć na okres do końca roku szkolnego tj. do 
końca sierpnia 2015. 
 
/pani A. Stajszczak weszła na posiedzenie Zarządu/ 
 
Pismo pani B. Machulskiej stanowi załącznik nr 12. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana M. Wodary 
– dyrektora ZSZ w Kurzętniku w sprawie przedłużenia kadencji wicedyrektora. 
 
Pani Wicestarosta poinformowała, że pan Wodara wnioskuje o przedłużenie kadencji 
wicedyrektora dla pani Katarzyny Idźkowskiej na rok szkolny 2015/2016. 
 
Wniosek pana M. Wodary stanowi załącznik nr 13. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                  
B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
spółki działającej pod firmą Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością. 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że powyższa uchwała dotyczy kwestii połączenia spółek 
szpitalnych. Zarząd wyraził zgodę na objęcie przez Powiat Nowomiejski nowoutworzonych 
udziałów w ilości 5 po 1000,00 zł każdy, o łącznej wartości nominalnej 5000,00 zł w 
podwyższonym kapitale zakładowym spółki  działającej pod firmą Szpital Powiatowy w 
Nowym Mieście Lubawskim  spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, wydanych w zamian 
za przeniesienie całego majątku MEDICAL Nowe Miasto Lubawskie spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością.  
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski,   A. Stajszczak. 
 
/pani B. Grzywacz opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie stanowiska dotyczącego dofinansowania Polsko-Niemieckiej 
Współpracy Młodzieży. 
 
/pani B. Grzywacz weszła na  posiedzenie Zarządu/ 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że w dniu 26.03.2015r. na sesji Rady Powiatu pani E. Dembek 
– radna zgłosiła ustny wniosek dotyczący podjęcia działań w sprawie zwiększenia środków 
finansowych na wymiany młodzieżowe. Wyjaśniła, że od kilku lat stawki dofinansowania 
przez Polsko-Niemiecką Współpracę Młodzieży są znacznie zmniejszone. W związku z 
powyższym przygotowana została uchwała w przedmiotowej sprawie. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

/pani B. Grzywacz weszła na posiedzenie Zarządu/ 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z ofertą firmy 
JurMark w sprawie  nieruchomości w Czachówkach. 
 
Pan Starosta poinformował, że wpłynęła oferta firmy JurMark stanowiąca załącznik nr 14 
dotycząca nieruchomości w Czachówkach. 
Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim podtrzymał swoje stanowisko. Zarząd 
zainteresowany jest wyłącznie sprzedażą nieruchomości, ponieważ środki finansowe są 
niezbędne do realizacji inwestycji w powiecie. 
 
Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem pana     
M. Ruteckiego - Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w sprawie 
dofinansowania uroczystości nadania sztandaru Komendzie Miejskiej PSP w Olsztynie. 
 
Pan Skarbnik odczytała wniosek pana M. Ruteckiego stanowiący załącznik nr 15. Stwierdziła, 
że należałoby określić w jakiej formie miałoby być udzielone dofinansowanie. 
Pan Starosta zaproponował, żeby wniosek rozpatrzyć na kolejnym posiedzeniu Zarządu, po 
ustaleniu formy dofinansowania. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Starosty. 
 
Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmian w WPF na 2015r. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF na 2015r. oraz w budżecie powiatu na rok 
2015. Dodała, że w dniu dzisiejszym wpłynął wniosek pani B. Przeradzkiej-Martko stanowiący 
załącznik nr 16 dotyczący zwiększenia planu finansowego wydatków budżetu projektu        
pt. „COOL – ciekawi, otwarci, odważni licealiści” o kwotę 116  591 zł. Wyjaśniła, że szkoła 
musi wydatkować do końca kwietnia środki w wysokości 256 401,08 zł /w planie budżetu 
projektu jest zapisana kwota 147 669 zł/.  
Pani Skarbnik wyraziła obawę, czy wszelkie wydatki z projektu są dokonywane w 
odpowiednim czasie i zgodnie z zapisami w harmonogramie do umowy o dofinansowanie. 
Ponadto dodała, że ma obawy czy termin zakończenia realizowanego zadania przypadający 
na 30 czerwca 2015r. zostanie zachowany, a środki z umowy będą wykorzystane w stu 
procentach. 
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Pan Kurowski stwierdził, że pani Przeradzka – Martko powinna przygotować pisemne 
wyjaśnienia odnośnie powyższej kwestii. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Kurowskiego. 
Zgodnie z sugestią pana Kurowskiego pan Starosta poprosił o pisemne wyjaśnienia sprawy 
wraz z aktualnym harmonogramem projektu. 
Pani Grzywacz dodała, że przy przystąpieniu do projektów należy żądać od jednostek, które 
będą realizowały projekt kompletu dokumentów wraz harmonogramem.  
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. 
Stajszczak. 
 
Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na  2015r. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. 
Stajszczak. 
 
Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją 
w sprawie zamrożenia podwyżek wynagrodzeń i funduszu nagród w jednostkach 
budżetowych.  
 
Pani Skarbnik poinformowała, że z uwagi na bardzo trudną sytuację finansową powiatu 
Zarząd w dniu 08.12.2011r. zdecydował o zamrożeniu wynagrodzeń pracowników 
administracji i obsługi we wszystkich jednostkach budżetowych realizujących zadania własne 
powiatu. Dodała, że przez okres czterech lat nie było podwyżek wynagrodzeń oraz wypłat 
nagród. W dniu 20 maja 2014r. po raz pierwszy przekazano informację do kierowników 
jednostek, że jeśli w budżetach którymi dysponują występują oszczędności w funduszu płac, 
to po uzgodnieniu z panią Starostą mogą wypłacać nagrody. Nadmieniła, że w projekcie 
budżetu na 2015r. po raz pierwszy od czterech lat zaplanowano zwiększony fundusz płac o 
2,3 %. Poinformowała, że kierownicy jednostek podległych pytają czy decyzja dotycząca 
zamrożenia wynagrodzeń nadal obowiązuje. Wyjaśniła, że chodzi o wypłaty nagród z tytułu 
obchodzonych świąt resortowych w ramach zaoszczędzonych środków z funduszu płac.  
Zarząd podjął decyzję, żeby Starosta indywidualnie przeanalizował budżet każdej jednostki 
podległej. W powyższej kwestii Starosta podejmie decyzję po zapoznaniu się z informacją ile 
jednostka ma zaoszczędzonych środków z funduszu płac, z jakiego tytułu powstały 
oszczędności na płacach i pochodnych, w dniu jakiego święta dana jednostka chciałaby 
wypłacić nagrody  oraz jaka przeciętna kwota będzie przypadać na jedną osobę. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 17. 
 
Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną 
informacj ą o wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej w 
Nowym Mieście Lubawskim za I kwartał 2015r. 
 
Informacja o wydatkowaniu środków finansowych WTZ stanowi załącznik nr 18. 
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Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią RIO o 
wykonaniu budżetu za 2014r. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że opinia RIO dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu 
za 2014r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego jest pozytywna. 
 
Uchwała RIO.IV-0120-119/15 z dnia 21.04.2015r. stanowi załącznik nr 19. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła wstępny projekt finansowy budowy hali sportowej przy 
ZSZ w Kurzętniku, który stanowi załącznik nr 20. 
 
Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią 
Komendy Powiatowej PSP w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie spełnienia 
wymagań budynku Domu Dziecka w Pacółtowie w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 
 
Pan Starosta odczytał opinię KPPSP, która stanowi załącznik nr 21. 
 
Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z 
informacjami o zwołaniu Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników spółki 
MEDICAL Nowe Miasto Lubawskie oraz Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim sp. z.o.o. 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że zgodnie z przepisami jest to drugie zawiadomienie o 
zamiarze połączenia spółek. 
Informacje stanowią załączniki nr 22 i 23. 
 
Dwudziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie powołania Zespołu do opracowania Strategii Rozwoju Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2015-2022. 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że powiat powinien mieć opracowaną Strategię Rozwoju 
Powiatu.  
Pan Starosta zasugerował, żeby strategia była opracowana na lata 2015 – 2022 /w pierwotnym 
projekcie uchwały był zapis na lata 2014 – 2020/. 
Członkowie Zarządu przychylili się do sugestii pana Starosty. 
Pani Sekretarz poinformowała, że w podstawie prawnej dokonano poprawki tj. dodano:       
„pkt 3” ustawy z dnia 6 grudnia 2006r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju oraz w § 2 
zmieniono sformułowanie: „zobowiązuje się wszystkich kierowników …” na „zobowiązuje się 
wszystkich naczelników …”. 
Pan Starosta poinformował, że podjął decyzję aby strategia była napisana przez pracowników 
Starostwa. 
Zarząd powołał zespół, w skład którego weszli: 

1. Koordynator Zespołu - Pani Jolanta Domżalska. 
2. Członkowie Zespołu: 

1) Pani Katarzyna Trzaskalska, 
2) Pani Halina Bartkowska, 
3) Pani Ewa Kalisz-Górzkowska, 
4) Pani Anna Andrzejczak,  
5) Pani Jolanta Haska, 
6) Redaktor -Pan Krzysztof Puwalski. 
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Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,          
K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski,   A. Stajszczak. 
 
Dwudziestym dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się 
informacj ą o przyjęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacja z DPS stanowi załącznik nr 24. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że w dniu wczorajszym razem z panem J. Auda – 
Komendantem Powiatowym PSP w Nowym Mieście Lubawskim podpisała umowę dotyczącą 
dofinansowania zadania pn. „Termomodernizacja budynku Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Mieście Lubawskim”. 
 
 
 
                                                                                                      Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                              Andrzej Ochlak 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                               


